

ENG:

The International Association of Teachers of Kazakh Language Organized a Summer Course. June 27 – July 15, 2024.

The International Association of Teachers of Kazakh Language held summer course lectures from June 27 to July 15, 2024, for scholars from the Ajiniyaz Nukus Pedagogical Institute.

The course lectures were organized with the aim of improving Kazakh language teaching methodologies, exchanging scientific and pedagogical experiences, and enhancing the professional competencies of language specialists. At the end of the course, participants were awarded special certificates.

This event became an important platform for the international exchange of experiences among Kazakh language teachers and made a significant contribution to the development of linguistics.

RUS:

Международная ассоциация преподавателей казахского языка организовала летний курс. 27 июня – 15 июля 2024 года.

Международная ассоциация преподавателей казахского языка провела летние курсы с 27 июня по 15 июля 2024 года для учёных из Нукусского педагогического института имени Ажинияза. Курсы были организованы с целью совершенствования методики преподавания казахского языка, обмена научно-педагогическим опытом и повышения профессиональной компетентности языковых специалистов. По окончании курсов участникам были вручены специальные сертификаты.

Это мероприятие стало важной платформой для международного обмена опытом среди преподавателей казахского языка и внесло значительный вклад в развитие лингвистики.